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Από το υπ’ αριθ. 7/2003 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 228/2003 
                                                       

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Εγκριση αναπομπής  του 2ου  θέματος «Επί 
εισηγήσεως Σ.Σ. της 5ης Συνοικίας για καθορισμό 
θέσης τοποθέτησης περιπτέρου Αγγελικής 
Νικολαϊδου» στο Σ.Σ. 

 
       Σήμερα 17 Μαρτίου του έτους 2003 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 13-3-2003 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα 31 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης   Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης    
3. Β. Γιαννουλάκης    
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ι. Καλαϊτζίδης    
6. Ν. Κεχαγιόγλου    
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ε. Γουναράς   Πάρεδροι 
9. Ι. Ακριβόπουλος   Π. Ποταμόπουλος 

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή   Π. Πιτούλιας 
11. Θ.  Σιδηρόπουλος   Γ. Μανακούλης 
12. Γ. Τροχόπουλος    
13. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά    
14. Μ. Σακαλής ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 

227/2003 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ. 
Τροχόπουλος.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 228/2003 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 229/2003 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ. Χιονίδης. 

15. Χ. Φουρνιάδης 
16. Χ. Ντόβας 
17. Σ. Κρομμύδας 
18. Β. Ρήσσου 
19. Κ. Χιονίδης 
20. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
21. Ι. Κουρουζίδης 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 245/2003 

απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. Χιονίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 248/2003 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. Χιονίδης, Α. 
Δελαβερίδης, Κ. Πουλασουχίδης. 
 

22. Μ. Γαβρίδης 
23. Δ. Δάσκαλος 
24. Α. Δελαβερίδης 
25. Γ. Μιχαηλίδης 
26. Δ. Ταχματζίδης 
27. Σ. Μηλιόπουλος 
28. Α. Παπαστεργίου 
29. Κ. Πουλασουχίδης 
30. Η. Σοφιανίδης 
31. Γ. Ορφανίδης 

 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 2ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 26-2-2003 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου Βασιλείου Γιαννουλάκη, που έχει ως εξής: 

Σας γνωρίζουμε ότι το Δημοτικό Συμβούλιο Βέροιας με την 488/91 απόφασή 
του μεταβίβασε την αρμοδιότητα τοποθέτησης περιπτέρων στα συνοικιακά 
συμβούλια. 

Το 5ο Συνοικιακό Συμβούλιο με το 92/03/25-02-03 έγγραφό του και σε 
απάντηση του 838/29-1-03 εγγράφου του Οικονομικού τμήματος του Δήμου μας, με 
το οποίο ζητήσαμε την  άποψη του 5ου Συνοικιακού Συμβουλίου για την αίτηση της 
Αγγελικής Νικολαϊδου για την μεταφορά του περιπτέρου της από την σημερινή θέση 
στην οδό Μητροπόλεως αρ 47, μας πληροφορεί ότι το Σ. Σ. αισθανόμενο την ανάγκη 
να βρεθεί μια λύση στο θέμα που όμως σε καμία περίπτωση δεν θα θίγει τους δημότες 
της συνοικίας, παρότι γνωρίζει ότι δεν υπάρχουν νέα στοιχεία για μία νέα βέλτιστη 
λύση, προτείνει προς εξέταση από το Δημοτικό Συμβούλιο: 

α) Δεν είναι δυνατή η μεταφορά του περιπτέρου στην οδό Μητροπόλεως αρ. 
47, μεταξύ του Ο.Τ.Ε. και του Δημοτικού κτιρίου, όπως ζητά ως μόνη αποδεκτή θέση 
η Δικαιούχος διότι υπάρχει ήδη περίπτερο. 

β) Προτείνεται η μεταφορά του περιπτέρου στην οδό Κεντρικής εμπρός από 
το κτίριο του Κ.Ε.Π. του Δήμου Βέροιας. 

γ) Σε περίπτωση που δεν υπάρξει απεμπλοκή του θέματος και με δεδομένη 
την ανάγκη εξεύρεσης λύσης προτείνεται σαν ύστατη λύση η μεταφορά του 
περιπτέρου στο πάρκο της Εληάς, στο γήπεδο του Μπάσκετ, όπως ήδη έχει 
αποφασίσει το Δημοτικό Συμβούλιο σε παλαιότερη συνεδρίαση του σε συνεργασία 
με τα γειτονεύοντα  Σ. Σ. 

Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 9 του Νόμου 1043/80 ΄΄ Η μετατόπιση 
περιπτέρων γίνεται είτε για λόγους ασφαλείας, κυκλοφορίας, εξωραϊσμού του 
περιβάλλοντος, δια εκτελέσεις Δημοσίων, Δημοτικών, Κοινοτικών ή Οργανισμών 
κοινής ωφελείας έργων, είτε κατόπιν αιτήσεως αυτών δια δικαιολογημένης 
αποφάσεως…΄΄ 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να 
αποφασίσει σχετικά. 

Και κάλεσε  το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Τσαχουρίδης Αλ., δικηγόρος Α.Νικολαϊδου:Η αίτηση δεν ήρθε στο ΔΣ. Να 

βρεθεί μία κοινά αποδεκτή θέση. Να διευκρινιστεί ότι δεν ζητάει η κα Νικολαϊδου να 
τη μετατοπίσετε, ούτε ζητάει κάποια εξυπηρέτηση από εσάς. Η Θεμελιοδομή ζητάει 
τη μετατόπιση για τους λόγους τους δικούς της. Αν υπέγραψε σύμβαση η 
προηγούμενη δημοτική αρχή και πρέπει εσείς να την υλοποιήσετε χωρίς να πείτε τι 
θα γίνει με το περίπτερο αυτό, είναι θέμα που πρέπει να αντιμετωπίσετε. 

Η μετατόπιση αυτή είναι θέμα ηθικό, κοινωνικό, οικονομικό και πολιτικό και 
από την άλλη είναι και νομικό. Το ηθικό, κοινωνικό και οικονομικό είναι ότι σήμερα, 
μετά από 40 χρόνια στη θέση αυτή, ζητάτε να μετακινηθεί ή στο  πάρκο Εληάς, όπου 
καταστρέφεται διότι δεν είναι σε κεντρικό σημείο, ή στο ΚΕΠ όπου η αγορά ως 
γνωστό δεν λειτουργεί μερικά απογεύματα και τα Σαββατοκύριακα και τις αργίες. Θα 
υπάρξει έτσι οικονομικό πρόβλημα. Το νομικό θέμα είναι ότι θα πρέπει να πάει κοντά 
και σε θέση ανάλογη. 

Έτσι, ούτε η θέση στο μπάσκετ της Εληάς ενδείκνυται αλλά ούτε και μπροστά 
στο ΚΕΠ στην Κεντρικής. Το Σ.Σ. με την προηγούμενη θέση του είχε   πει να έρθει 8 
μ. προς το Δημαρχείο. Για να είστε σύμφωνοι με το νόμο θα πρέπει να τη 
μετακινήσετε ή επί της οδού Μητροπόλεως ή επί της Εληάς. Υπάρχει απόφασή σας 
για την  Εληάς 2 όπου αντέδρασαν κάτοικοι με ασφαλιστικά μέτρα. Το δικαστήριο 
έγινε παραμονές εκλογών και δεν παρέστει   ούτε ο Δήμος ούτε η περιπτερούχος  και 



ματαιώθηκε. Εάν πηγαίναμε θα είχε κερδιθεί η υπόθεση. Πιστεύω ότι μπορεί να 
κερδιθεί  σήμερα. 

Προτείνουμε εάν δεν γίνεται στο Δημαρχείο να πάμε Εληάς 2.  
Πρόεδρος :  Ερωτήσεις. 
Πουλασουχίδης : Πληροφορήθηκα  ότι για το περίπτερο απέναντι  γίνεται 

διαδικασία για να κριθεί σχολάζον. Εάν δεν έχει δοθεί η θέση αλλού τότε είναι μία 
λύση. 

Γιαννουλάκης :Η θέση δίνεται σε νέο δικαιούχο και όχι σε αποκατεστημένο 
όπως είναι η ενδιαφερόμενη. 

Ουσουλτζόγλου:Γιατί άλλαξε η θέση του Σ.Σ.; Είναι υπό την ίδια σύνθεση. 
Αν θυμάμαι καλά την πρώτη πρόταση την είχε υποστηρίξει και ο Δήμαρχος. 

Μιχαηλίδης :Καλύφθηκα. 
Δήμαρχος :Αρμόδιο είναι το Σ.Σ. και προτείνει έτσι. Άλλαξε θέση γιατί 

χήρεψε η απέναντι θέση. Δεν γνώριζε όμως ότι δεν μπορεί να γίνει αυτό. Εάν 
θέλουμε να έχουμε νόμιμη απόφαση θα πρέπει να συνεκτιμήσουμε αυτά που είπε ο κ. 
Τσαχουρίδης για την εγγύτητα του χώρου. Η πρώτη πρόταση δεν είναι δυνατή και 
μένουν οι άλλες δύο που προτείνει το Σ.Σ. Εκτός εάν θέλετε να αναβάλετε το θέμα 
και να ξαναπάει στο Σ.Σ. Κάποτε όμως θα πρέπει να τελειώσει.  

Εμένα δεν με πειράζει να έρθει πιο πάνω εφόσον γίνει ένα καλαίσθητο 
περίπτερο σύμφωνα με τις προδιαγραφές του νόμου. 

Τσαχουρίδης :Για το καλαίσθητο που αναφέρθηκε, το αποδεχόμαστε. Να γίνει 
ένα περίπτερο με πρόταση που θα κάνετε εσείς. 

Πρόεδρος :Τοποθετήσεις. 
Ταχματζίδης :Η συγκεκριμένη υπόθεση μας προβλημάτισε πολύ στο 

παρελθόν. Δεν πιστεύω ότι υπάρχει απόφαση για την Εληά διότι έχει ανακληθεί από 
το Δ.Σ. και είπαμε για την Εληάς 2. Βλέποντας το θέμα πίστευα ότι είχε βρεθεί λύση. 
Το Σ.Σ. είχε προτείνει για Αγ. Δημητρίου και Μητροπόλεως και η σημερινή 
πλειοψηφία συμφωνούσε. Τώρα βλέπω ότι υπάρχει αλλαγή θέσης του Σ.Σ. Δεν ξέρω 
τους λόγους που διαφοροποιήθηκε αλλά  αυτές οι πρακτικές ούτε την αξιοπιστία, 
ούτε το θεσμό των Σ.Σ. βοηθούν. 

Εάν συμφωνεί  ο ιδιοκτήτης  για την καλαισθησία κλπ. Να πάει 8 μ. πιο πάνω 
και να τελειώνει έτσι το θέμα. 

Πουλασουχίδης :Το Σ.Σ. δεν αποφασίζει, προτείνει εναλλακτικές λύσεις για 
να μην πάρει θέση. Η θέση στο μπάσκετ Εληάς είναι εκτός ορίων του Σ.Σ. και θα 
πρέπει να σταλεί στο άλλο Σ.Σ. το θέμα. Θα επανέλθω στην ερώτησή μου. Υπάρχει 
απόφαση του Δ.Σ. για μη χορήγηση νέων αδειών ενώ ο Νομάρχης εκμεταλλευόμενος 
μία διάταξη χορηγεί νέες άδειες. Αν δεν έχει δοθεί η θέση αυτή να ζητήσουμε από το 
Νομάρχη να τη δώσει στο εν λόγω περίπτερο. Αυτή είναι η πιο εύλογη, δίκαιη και 
λογική λύση. 

Γαβρίδης:Καλύφθηκα, θα πω μόνο ότι η λύση στο μπάσκετ είναι 
καταστροφική για την περιπτερούχο. Στην Κεντρικής το πεζοδρόμιο είναι στενό και 
δεν ενδείκνυται. Συμφωνώ για τα 8 μ. πιο πάνω. Μετά θα συμφωνήσω με τον κ. 
Πουλασουχίδη να απομακρυνθούν από τα  πεζοδρόμια στο κέντρο της πόλης.  

Ορφανίδης :Θεωρώ απαράδεκτο να υπάρχουν ακόμη  περίπτερα στα 
πεζοδρόμια τα οποία ενοχλούν τους πεζούς. Είναι μία δόμηση σε κοιν/στους χώρους. 
Τελειώνοντας οι άδειές τους, θα πρέπει κάποτε, να μην δίνονται σε νέους 
δικαιούχους. 

Δήμαρχος : Τα  Σ.Σ. εισηγούνται στο Δ.Σ. Δικαιολογούνται ν΄αλλάζουν 
θέσεις. Δεν άλλαξαν τραγικά τη θέση τους. Απέναντι πρότειναν επειδή έμαθαν ότι 
χήρεψε το εκεί περίπτερο για να δοθεί μία λύση. Ταλαιπωρήθηκαν με τις 
παλινδρομήσεις του Δ.Σ. σε διάφορες θέσεις. Ο νόμος για τα σχολάζοντα περίπτερα 
είναι σαφής. Σωστά το Δ.Σ. αποφάσισε να εκλείψουν κάποτε τα περίπτερα  από τα 



πεζοδρόμια. Όμως θα πρέπει να εκλείψουν και οι ανάπηροι και οι οικογένειές τους. 
Να ανανεώσουμε την απόφασή μας  αυτή και να την υποβάλλουμε στο Νομάρχη και 
το Υπουργείο Εθνικής Άμυνας για να τροπ/σει το σχετικό νόμο. 

Πως όμως μερικοί παλιοί σύμβουλοι αλλάζουν τη θέση τους ενώ πριν ήταν 
πολέμιο της δικής μου και του Σ.Σ.;Θα έπρεπε ή να είχαν συμφωνήσει τότε και να 
μην ταλαιπωρείται η ενδιαφερόμενη ή να συμφωνήσουν απόψε. 

Η θέση μου είναι να έρθει το περίπτερο παραπάνω. Ν΄αναβληθεί το θέμα και 
να σταλεί  ξανά στο Σ.Σ. και να το πείσουμε ότι δεν υπάρχει άλλη λύση απ΄αυτή. 

Πουλασουχίδης :Διαδικαστικά. Ο Νομάρχης έχει το δικαίωμα βάση του 
νόμου να χορηγεί άδειες περιπτέρων  σε δικαιούχους ορισμένων κατηγοριών 
(αναπήρων κλπ.). Αυτό σημαίνει ότι δεν υπάρχει περίπτωση  να μη δοθεί νέα άδεια. 
Απ΄την άλλη είναι πολύ λογικό και πολύ κοινωνικό να καταργηθούν τα περίπτερα 
από το κέντρο της πόλης. 

Να επιβεβαιώσουμε εάν έχει δοθεί η θέση κι αν όχι μετά από 6 μήνες η θέση 
καταργείται. Συνεπώς υπάρχει μία θέση. Εάν δεν απαντηθεί αυτό δεν συμφωνώ σε 
κάτι άλλο. Συμφωνώ όμως ότι το Δ.Σ. δεν μπορεί ν΄αποφασίσει διαφορετικά από την 
εισήγηση του Σ.Σ.Θα πρέπει ν΄αναπεμφθεί. 

Πρόεδρος :Δεν είναι διαδικαστικό το θέμα. Απαντηθήκατε. 
Πουλασουχίδης :Δεν απαντήθηκα. 
Δήμαρχος :Ο Νομάρχης παραχωρεί άδεια περιπτέρου ύστερα από τη θέση που 

υποδεικνύει το Δ.Σ. Έχει το δικαίωμα να μη ρωτάει το Δ.Σ. για να εγκαταστήσει 
νέους δικαιούχους σε σχολάζοντα περίπτερα. Εμείς μόνο για νέα θέση προτείνουμε. 
Και δεν θα συμφωνήσουμε για νέα θέση στο κέντρο. Θέλουμε να πάει απέναντι αλλά 
δεν συμφωνεί ο Νομάρχης. Η πρότασή μου είναι συγκεκριμένη, ν΄αναπεμφθεί το 
θέμα στο Σ.Σ. και να ερευνήσει κι αυτό και εμείς, εάν συμφωνεί και ο Νομάρχης και 
να το πάμε εκεί. Εάν δεν γίνει αυτό θα συμφωνούσα να έρθει πιο πάνω αφού γίνει 
καλαίσθητο και σύμφωνα με τις διαστάσεις του νόμου. Και όχι άλλα περίπτερα στο 
κέντρο. 

Ταχματζίδης :Δεν έχω αλλάξει θέση για το συγκεκριμένο περίπτερο. Το Σ.Σ. 
είναι δικό σας κε Δήμαρχε και μπορείτε να το πείσετε. Συμφωνώ να πάει πιο πάνω. 

Γαβρίδης :Δεν έχει αλλάξει η θέση μου. Υπήρχαν 2 προτάσεις τότε για Εληάς 
2 και εδώ. Συμφωνούσε  και η ιδιοκτήτρια. Τώρα λέμε για μπάσκετ, Κεντρικής που 
δεν είναι το ίδιο. 

Συμφωνώ με τον Δήμαρχο. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Το από 26-2-2003 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Β.Γιαννουλάκη. 
2.-Το υπ΄αριθ. 838/29-1-2003 έγγραφο του Δήμου Βέροιας. 
3.-Το από 25-2-2003 έγγραφο του Σ.Σ. της 5ης Συνοικίας. 
4.-Τις απόψεις και προτάσεις του Δημάρχου και των δημ. συμβούλων όπως 

αυτές αναπτύχθηκαν στη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
5.-Την με αριθ. 488/91 απόφασή του. 
6.-Τις διατάξεις του αρ. 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 



 
Αποφασίζει Ομόφωνα 

 
Αναπέμπει το 2ο θέμα «Επί εισηγήσεως Σ.Σ. της 5ης Συνοικίας για  καθορισμό 

θέσης τοποθέτησης περιπτέρου Αγγελικής Νικολαϊδου» στο Σ.Σ. της 5ης Συνοικίας 
για να διερευνήσει, σε συνεργασία με το Δήμο Βέροιας λαμβάνοντας υπόψη του και 
τις απόψεις του Δημάρχου και των δημοτικών συμβούλων που αναφέρονται στην 
παρούσα απόφαση και να εισηγηθεί την καταλληλότερη και εφικτή λύση για την 
τοποθέτηση του εν λόγω περιπτέρου σύμφωνα και με τη σχετική διάταξη του νόμου. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    228/ 2003 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Δ. Ταχματζίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Σ. Μηλιόπουλος 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Παπαστεργίου 
 Γ. Τροχόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Η. Σοφιανίδης 
 Μ. Σακαλής Γ. Ορφανίδης 
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     

  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  18-4-2003 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
 

                     


